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Samfälligheten ansvärar för vägar inom Hultaområdet enligt förrättningsbeslut.

Överlag är våra vägar i gott skick. Styrelsen följer vägarnas standard löpande för ett

Styrelsen har haft 4 protokollförda styrelsemöten sedan tillträdet på årsmötet i mars
2O2O. Styrelsen har Coronaanpassat styrelsemötena, ett i ldrottshuset, ett utomhus'\/ 
och ett digitalt.

Under sommaren har det till kommit några nya fartgupp, samt att några gamla har
justerats. Detta för att sänka farten på våra vägar. Stödremsor har lagts ut för att

\/ asfalten inte skall brytas på kanterna.

Något höstmöte kunde inte genomföras på grund av Coronapandemin.

-
= 

Underhåll och skötsel av våra vägar har utförts utan hinder under pandemin.
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YTbevakäraffiett parfastishefsägaretetröverjusteraxinaträckar för att siktenskatt-

-,-g 
vara tillräckligt säker för de olika trafikänterna. Kommunen har satt upp tydliga regler

-<=; av vad som gäller. Handledning finns på kommunens hemsida.

=§ Ekonomin är i balans och 2020 ger ett överskott på ca 52 000 kronor som ökar det egna
kapitalet. Detta ger oss goda förutsättningar att fortsätta vårda vägarna på bästa sätt.

Styrelsen vill påminna alla om att vi har en hastighetsbegränsning på 30 kilometer i\-- 
hela området. Detta gäller från infarten vid Varbergsvägen över cykel/gångbanan,
skylten sitter strax innan återvinningsstationen. Detta är högsta tillåtna hastighet och
gäller alla fordon på vägarna. Vi vill också påtala att infarten till Övre Lundborgs Väg,
från Hultavägen, är markerad med "Förbud mot infart med fordon". Detta skall\-' 
respekterasl
NOTERA ATT HöCERREGETN CÄLLER I HELA OMRÅDET.

På styrelsens uppdrag
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